
 

 
vragen  Schriftelijke vragen 
Indiener Fractie EVA 

onderwerp Beantwoording vragen biodiversiteit 

Tijdens de raadsvergadering van 1 oktober 2018 heeft onze fractie het afhandelingsvoorstel van de 
ingekomen stukken mondeling geamendeerd.  
De raad heeft het college verzocht het ingekomen stuk nr. 20252 “oproep insectenbeheer” niet ter 
kennisname aan de raad te doen, maar in handen te geven van het college ter beantwoording aan 
raad en indiener. De indiener is waarschijnlijk een inwoner van Albrandswaard, maar voor de 
gemeenteraad onbekend gebleven door het anonimiseren van de brief.  
Het kan zijn dat onze fractie de beantwoording over het hoofd heeft gezien. In dat geval zou het 
helpen wanneer u ons nog eens attendeert op het nummer van de beantwoording.  
 
Het ingekomen stuk bevatte tips voor een insektenvriendelijk groenbeheer. Waarbij de enige twee 
vragen eigenlijk waren: 

1. In hoeverre houdt het groenbeheer van albranswaard rekening met het insektenleven. 

2. In hoeverre neemt onze gemeente deze aanbevelingen ter harte?  (graag per aanbeveling 

een beeld geven hoe Albrandswaard hiermee om gaat) 

 

EVA heeft nu de volgende vraag: 
 

1. Heeft onze fractie de beantwoording over het hoofd gezien, of zijn deze vragen inderdaad 
nog niet beantwoord?  

2. Is het nog mogelijk om de adresgegevens van deze indiener te achterhalen? 
3. Kan onze fractie deze adresgegevens alsnog ontvangen? 
4. Graag een reactie op de twee vragen uit het advies van de inwoner. 

 


